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N-VA KASTERLEE-
LICHTAART-TIELEN

PRESENTEERT

RONDE VAN DE KEMPEN
WOENSDAG 14 MEI om 20u in de foyer 

van OC Lichtaart. Gratis inkom

Kamerlid Flor Van Noppen en Vlaams 
parlementslid Kris Van Dijck laten hun licht

schijnen over enkele politieke hete hangijzers! 

Iedereen van harte welkom!

Recht op wonen
in eigen streek

Dankzij een voorstel van
Vlaams Parlementslid 

Mark Demesmaeker (N-VA)
zal de Vlaamse Regering bij 

de recent aangekondigde 
herziening van het decreet op

de ruimtelijke ordening 
rekening houden met het recht

op wonen in eigen streek als
basisprincipe. 

Nieuwe woonkavels zullen
slechts ter beschikking gesteld

worden aan mensen die een
duidelijke band met de

gemeente kunnen aantonen.
Hierover werd een akkoord

bereikt binnen de 
Vlaamse regering. 

Meer info: 
tienen@n-va.be
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� Allereerst wil ik de sp.a bedanken om hun vijf
minuten persaandacht volledig te wijden aan de
N19 en dit probleem nogmaals in de media te bren-
gen. Voor diegenen die niet bekend zijn met de let-
ters en cijfers van de wegen: de N19 begint aan de
ring van Turnhout en loopt dwars door de centra
van Kasterlee en Ten Aard. Via de ring rond Geel,
gaat de N19 naar Zammel, rond Westerlo, en nog
maar eens los door een dorpskom, ditmaal Herselt,
en loopt dan door tot op de ring rond Aarschot. Op
zich zou het geen probleem zijn, er zijn wel meer
dorpen die een gewestweg door hun centrum heb-
ben lopen. Maar… de N19 is een belangrijke econo-
mische ader die meerdere industriële centra ver-
bindt met drie autosnelwegen: de E34, naar
Antwerpen en Nederland, de E313 richting Hasselt
en Luik en de E314, van Aarschot naar Leuven
alwaar die overgaat in de
E40 richting Brussel.
Onrechtstreeks is zelfs half
Nederland verbonden aan
onze N19, via de A58-A1 in
Chaam.

� Als inwoner van Kasterlee zal het u waarschijnlijk
niet raken waar al dit verkeer vandaan komt en
waar het naar toe moet. Voor u telt de verkeersvei-
ligheid, zodat uw kinderen veilig deze weg naar
school kunnen kruisen. Voor u telt de bewoonbaar-
heid van de dorpskern, zodat u al de dieseldampen
niet moet inademen. Voor u telt de rust van de
dorpskern, zodat het motorgeluid niet de hemelse
gezangen tijdens misvieringen overstemt. En wat is
uw mening over al het verkeer dat voorbij raast, ter-
wijl u van een drankje geniet op één van onze tallo-
ze terrasjes?

� Waarom dank ik dan onze (figuurlijk bedoeld)
rode medemens? Wel, sinds begin de jaren ‘70 van
vorige eeuw vragen de burgervaders, van de dor-
pen die worden doorsneden door de N19, om een
oplossing, zodat hun dorpskern terug leefbaar kan
worden. Om de zoveel tijd was er dan een
Kempische politieker die de media nog eens kon
mobiliseren om dit probleem terug op een agenda te
krijgen. Politieke kleur speelde hierin geen rol.
(Waarschijnlijk kwam de beurtrol dit jaar terecht bij
de sp.a)
Velen decennia zijn verstreken, en eindelijk is er
geld en ligt er een plan om toch al twee dorpscentra

te bevrijden. Men stond bijna
klaar met schop en kruiwa-
gen, en wat doet de sp.a? Zij
gaan vragen om nog maar
eens na te kijken of het ver-
keer toch niet door een van de
dorpskernen  kan. 

Denkt de sp.a dat, wegens de lange duur, we het
verkeer ondertussen gewend zijn? Moeten we dit
bekijken als een nadeel om in Kasterlee te komen
wonen, zoals een luchthaven? Nu ik hierover
nadenk… misschien is dit hun plan om de prijzen
van bouwgronden en de woningen te laten zakken.
Een zéér alternatief plan, als je het mij vraagt.
Heeft de sp.a al eens gedacht aan de eventuele ver-
keersslachtoffers, wegens het al maar drukker wor-
den van het verkeer, die onder onze inwoners kun-
nen vallen? Gaan zij de ziekenhuiskosten betalen? 

Maar ik ben er zeker van: de sp.a deed dit enkel om
nog eens in de media te komen. Want wat lees ik op
hun site bij de standpunten: “Wij zijn er alvast voor-
stander van om zogenaamde ontbrekende schakels
aan te pakken… Door bepaalde ingrepen werken
we zo  specifieke knelpunten weg of verminderen
we ze.” En uit hun verkiezingsprogramma voor de
gemeenteraad in 2006 haalde ik “We kunnen hier
heel duidelijk  zijn: de komende zes jaar willen wij
dat de inwoners hun publieke ruimte weer verove-
ren en er samen veilig en gezellig gebruik  van
maken.” Dus ook zij zijn eigenlijk voor “de ring
rond Kastel”, maar ze willen het niet gezegd heb-
ben. 

Bob Aerts
Bestuurslid N-VA 

Gemeenteraadslid Kasterlee

N19, jaargang ???

Moeten we de N19 dan echt 
bekijken als een nadeel om in

Kasterlee te komen wonen, 
zoals een luchthaven?

Doorgaand verkeer zorgt 
voor zeer veel drukte 

N19 2: Een verbindingsweg tussen twee snelwegen hoort
niet thuis in een dorpskom
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Hoop op creativiteit en efficiëntie

� In ons dorp vinden we heel wat muziekliefhebbers
die samen in een groepje spelen. Sommigen vragen een
goed geïsoleerde repetitieruimte, maar deze vinden is
niet eenvoudig. Wetende dat de gemeente Kasterlee
nog heel wat bouwplannen heeft, onder meer voor een
nieuw ontmoetingscentrum (OC), heeft de N-VA een
raad en een vraag. Bezint eer ge begint, en bekijk de
vragen eens van onze inwoners. Zou het bijvoorbeeld
niet mogelijk zijn om in het nieuw te bouwen OC een
ruimte te voorzien die akoestisch geïsoleerd is, en dat
aan een redelijke huurprijs beschikbaar te stellen aan
onze lokale muziekgroepen per twee of drie uur? Onze
mosterd haalden we bij het Geelse jeugdcentrum Den
Boogaard.
We hopen natuurlijk dat in het nieuwe OC een polyva-
lente zaal aanwezig is, waar goed is over nagedacht.
Vooral over de akoestiek, de toegankelijkheid en de te
benutten ruimte. Deze zaal kan dan dienen voor thea-
ter, dans en muziek, zodat de investering zijn geld
waard zal wezen.

� De telefonische onthaalfunctie bij onze gemeente-
diensten werkt nog niet optimaal. Eén aanspreekpunt
met de juiste doorverwijzingen, het gaat dan over tele-
foonnummers en de telefonische bereikbaarheid van
de gemeentelijke diensten (ook diegene die buiten het
gemeentehuis gevestigd zijn) zou de efficiëntie ten
goede komen. Wij stellen dan ook tot onze vreugde
vast dat de gemeente een communicatieambtenaar
heeft aangesteld.

� De N-VA vraagt aan het gemeentebestuur om te
bekijken hoe het handelszaken kan motiveren en sen-
sibiliseren omtrent toegankelijkheid voor iedereen.
Concreet gaat het over een aanmoedigingspremie bij
het bouwen of verbouwen van een handelszaak
waardoor het pand toegankelijk voor rolwagens en
babywagens gemaakt kan worden. Dit kan door een
brede deur te plaatsen en de dorpel te verlagen tot
stoepniveau.
Ook horecazaken zouden we kunnen aanmoedigen
om handgrepen in de toiletten te voorzien, de inrich-
ting van de binnenruimte goed na te kijken en reke-
ning te houden met de draaicirkels van rolwagens.
Jonge moeders, en de vaders niet te vergeten, zouden
een luiertafel op prijs stellen.
Wij weten ook wel dat het niet de taak is van een
gemeentebestuur om dergelijke zaken te voorzien,
maar het gemeentebestuur kan wel zoiets aanmoedi-
gen. Laten we hopen dat Kasterlee binnen enkele jaren,
naast hopelijk het mooiste dorp, ook het meest toegan-
kelijke dorp is.

Leen Mertens
Voorzitter N-VA

Kasterlee

Laten we hopen dat Kasterlee binnen
enkele jaren, naast hopelijk het mooiste

dorp, ook het meest toegankelijke dorp is.

Jong N-VA ook in de Kempen!
Hallo iedereen,
Jong N-VA heeft er een nieuwe afdeling bij: Jong N-VA Kempen.
Met deze nieuwe groep willen we de jongerenwerking in het arrondissement Turnhout bevorderen

en uitbreiden door tal van lokale ( en eventueel in samenspraak met andere afdelingen ook regionale en nationale) initia-
tieven op touw te zetten. Daar zijn natuurlijk jonge, originele en frisse ideeën voor nodig.
Daarom houden we iedere éérste zaterdag van de maand een open-ledenvergadering, zodat iedereen die geïnteresseerd is
eens kan langskomen om zijn/haar zegje te doen en/of te helpen bij het organiseren van de geplande activiteiten.
Iedereen welkom dus, want samen klauwen we harder naar een gezonde toekomst voor Vlaanderen.
Meer info:  www.jongnvakempen.be of via kasterlee@n-va.be 
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Bart De Wever, voorzitter N-VA

Terugsturen naar: N-VA, Liefdadigheidsstraat 39 in 1210 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
E: info@n-va.be 
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NAAM EN VOORNAAM:

STRAAT:

POSTCODE: GEMEENTE:

TEL: E-POST: GEBOORTEDATUM:       /       /

Ja, ik  wil graag lid  worden. Stuur mij de nodige informatie.

Ik  wens het N-VA-programma te ontvangen.

De informatie d ie op d it document wordt vermeld  is bestemd voor het interne gebruik  van de d iverse d iensten van de N-VA. De wet van 8 december 1992 in verband met de
bescherming van de persoonlijke levenssfeer ten opzichte van de gegevensverwerk ing voorziet toegangsrecht tot de gegevens, het verbeteren of het verwijderen ervan.

Uw Vlaamse garantie in de Wetstraat

Streng maar rechtvaardig. Is dat de 
N-VA-houding?
Jan Jambon: “Analyses, argumenten en cijfers. Dat
zijn de sterkste wapens van de N-VA in elk debat.
Of het nu gaat over de transfers naar Wallonië, het

kostelijke koningshuis of infrastruc-
tuurwerken. Populisme en het diaboli-
seren van tegenstanders laten wij aan
anderen over.”

Solidariteit ja, maar niet 
onvoorwaardelijk neem ik aan?
Flor Van Noppen: “Vlaanderen zorgt

voor 3/4 van de welvaart in dit land.
Iedere Vlaming is jaarlijks voor 2000
euro ‘solidair met Franstalig België’.
Maar vraagt Vlaanderen broodnodi-
ge hervormingen of de toepassing

van wetten, dan is het antwoord ‘non’. De N-VA
legt zich daar niet bij neer.”

Hoe kunnen twee totaal verschillende regio’s goed
bestuurd worden?
Jan Jambon: “De N-VA wil elke regio responsabili-
seren om tot beter bestuur te komen. Enkel door
vrijheid te krijgen én verantwoordelijkheid op te
nemen kunnen Vlaanderen en
Wallonië zélf een efficiënt beleid
op maat van hun economie en bur-
gers voeren.”

En hoe ziet 
de N-VA de
inburgering van nieuwkomers?
Flor Van Noppen: “Voor wat,
hoort wat. Inburgering veronder-
stelt rechten én plichten. Als eerste werkte de 
N-VA een visie uit over verplichte inburgering,
met als doel het echt samen leven van autochtonen
en nieuwe Vlamingen. Met wederzijds respect.”

Als de afgelopen maanden één iets hebben duidelijk gemaakt, dan is het wel dit: de N-VA is
dé Vlaamse garantie in ‘de Wetstraat’. Binnen en buiten het parlement werkt de partij keihard
aan en voor Vlaanderen. Twee parlementsleden uit uw provincie geven kort tekst en uitleg.

Flor Van Noppen
Vlaams 

parlementslid

Jan Jambon
Vlaams Parlementslid

Indien we onze welvaart en ons welzijn ook in de toekomst willen
verzekeren, moeten Vlaanderen en Wallonië de touwtjes zelf in
handen kunnen nemen. Daarom eisen we tegen midden juli een
verregaande staatshervorming. Zoniet blijven we onze verkie-
zingsbeloftes trouw en treden we niet tot de regering toe.

�

DE DOSSIERVRETERS VAN DE N-VA
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